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國立彰化師範大學　 學年度第　學期自費超修申請表
National Changhua University of Education 

Self-funded Course Overload Application Form

____ Semester of ____ Academic Year
身 分 別Identity：(一般生General Student  (公費生 State financed Student
	系所/學位學程
Department/ Degree Program
	
	申請日期

Date of Application
	  　  年/Year 　 月/Month  　 日/Date

	姓 名
Name
	
	學 號

Student ID NO.
	
	年 級Grade
	

	聯絡電話及手機

Contact Phone/Mobile NO.
	
	電子信箱

E-Mail
	

	開課班別

Class
	課程代碼

Course Code
	課程名稱

Course Titles
	學分

Credits
	授課教師

Instructor

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	自費超修學分數：　　　(不含已通過之線上超修學分數)，合計修課總學分數：________________。
Number of self-funded credits: 　　( Excluding approved online overload credits),
Total number of credits：________________.

	導師

Academic Advisor
	系所主管

Director of Department
	通識中心
(無加/退選「通識課程」者免會)
Center for General Education
(Exemptions for those who do not add/drop the General Education Course)

	 
	
	

	說明Note：

一、依據本校學生選課注意事項第六點：

According to the "Notice for Students' Course Selection" of NCUE:

(一)當學期選課已達27學分惟未符合超修成績優秀或已達成績優秀欲申請超修4學分以上者，欲以自費方式額外修習之科目，經導師、系主任同意後辦理。前述學生應於學分費繳交截止日前完成繳納額外修習課程所需之學分費。
For students who have already selected 27 credits in the current semester but do not meet the criteria for "Excellent Grades" in course overload or have already achieved excellent grades, they may apply to take additional courses exceeding 4 credits or more through self-funding. The request must be approved by the advisor and department chair. The aforementioned students are required to pay the credit fees for the additional courses before the credit fee payment deadline.
(二)「成績優秀」定義如下：申請者前一學期學期成績為該班之前30%以內，或該學期平均分數80分以上且修習科目無不及格者；若各系對於申請者之成績依上述標準另有嚴格規定，可自訂之。
" Excellent Grades " is defined as follows: Applicants whose grades in the previous semester were within the top 30% of the class, or whose GPA for the semester was 80 or higher and did not fail in any subject. If each department has strict rules regarding the grades of applicants based on the above criteria, they can set their own rules.

二、各系得於期限內自行訂定學生申請程序(例如：截止日、檢附文件等)

Each department may establish its own application procedures for students by the deadline.(For example: deadline, attached documents, etc.)

三、本表經授課教師同意簽名並完成導師、系主任核章程序後，於當學期網路加退選截止前送至課

    務組辦理，逾期不予受理。

This form should be signed by the instructor and undergo the approval process of the advisor and department chair. Afterward, it should be submitted to the Curriculum Section before the deadline for online course selection for the current semester. Late submissions will not be accepted.
四、若有提前送交超修申請表後，又自行上網退選而致未超修者，本組將不予受理，請至課務組領回送交之超修申請表，並自行於加退選期間上網加選原申請超修之課程。


If you submit the application form in advance and then drop the courses online resulting your credits under 27, we will not accept your application. Please visit the Curriculum Section to retrieve the application form and proceed to add the course you originally applied for during the course add/drop period.
五、申請自費超修者，經申請核准後請自行至台銀網站下載繳費單，並於當學期學分費繳交截止日前繳費(繳費單列印日期依本校出納組公告辦理)
For those who apply for self-funded credits, please download the payment slip from the Bank of Taiwan website after the application is approved and pay the fee before the deadline of the current semester's credit fee payment. (The payment slip can be printed according to the announcement of the cashier Section).
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